

Title (en)

DEVICE FOR THE SEPARATE RECEIVING AND COLLECTION OF VARIOUS MATERIALS, IN PARTICULAR VALUABLE MATERIALS.

Title (de)

VORRICHTUNG ZUR GETRENNNTEN AUFNAHME UND SAMMLUNG VON VERSCHIEDENEN STOFFEN, INSBESONDERE VON WERTSTOFFEN.

Title (fr)

DISPOSITIF DE RECEPTION ET DE COLLECTE SEPARES DE DIFFERENTS MATERIAUX, NOTAMMENT DE PRODUITS D'INTERET.

Publication

EP 0626925 A1 19941207 (DE)

Application

EP 93905266 A 19930220

Priority

- DE 4206179 A 19920228
- EP 9300408 W 19930220

Abstract (en)

[origin: WO9316942A1] A device which facilitates the separate receiving and collection of various materials, in particular valuable materials, is meant to embody a way of improving the separated collection and disposal of such materials, and should in particular offer an appropriate and user-friendly solution with variable capacity. This is achieved by means of a housing (2) with apertures (10) for receiving the materials, and an opening (9) for a collection unit (3) with collection receptacles (19, 20), the unit being moveable in relation to the housing (2). The collection unit (3) can slide into the housing (2) in such a way that the receptacles (19, 20) are situated underneath the corresponding openings (10).

Abstract (fr)

Ce dispositif de réception et de collecte séparés de différents matériaux, notamment de produits d'intérêt, doit permettre d'apporter une solution qui va améliorer la collecte séparée et l'élimination de produits d'intérêt de ce type, en mettant à disposition une solution satisfaisante d'usage aisé, offrant une capacité variable. On y parvient en utilisant un boîtier (2) muni d'orifices (10) de réception des matériaux et d'un logement (9) pour recevoir un dispositif collecteur (3) mobile par rapport au boîtier (2) et muni de récipients collecteurs (19, 20). Le dispositif collecteur (3) s'insère dans le boîtier (2) de manière que les récipients collecteurs (19, 20) se trouvent au-dessous des orifices (10) de réception des matériaux.

IPC 1-7

B65F 1/14; B65F 1/00

IPC 8 full level

B65F 1/00 (2006.01); **B65F 1/14** (2006.01)

CPC (source: EP)

B65F 1/0066 (2013.01); **B65F 1/141** (2013.01); **B65F 1/1431** (2013.01); **B65F 1/1436** (2013.01); **B65F 1/1468** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 9316942A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

WO 9316942 A1 19930902; DE 4206179 A1 19931209; DE 4206179 C2 19941027; EP 0626925 A1 19941207; ES 1023788 U 19930716; ES 1023788 Y 19940301

DOCDB simple family (application)

EP 9300408 W 19930220; DE 4206179 A 19920228; EP 93905266 A 19930220; ES 9300496 U 19930224